

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914
Myanma Alinn Daily

စိတ်ကိုကြည်လင်စေနိုင်

မြတ်စွာဘုရား၏ တရားစကားကို နာကြားရသူ ပညာရှိတို့သည် စိတ်ကြည်လင်အေးချမ်းခြင်းကို ရကြကုန်၏။ မြတ်စွာဘုရား ဟောကြားအပ်သော တရားတော်လောက် စိတ်ကိုကြည်လင်စေနိုင်သောအရာသည် မရှိ။ မိမိတို့၏ စိတ်နှလုံးအစဉ် အေးမြကြည်လင်နေစေရန် မြတ်စွာဘုရား၏ အစ၊ အလယ်၊ အဆုံး သုံးပါးသောကောင်းခြင်းနှင့် ပြည့်စုံသော တရားတော်ကို နာကြားရာ၏။
ပဏ္ဍိတဝင် (ဓမ္မပဒ-၈၂)

၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၆ ရက်

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ် ၂၄ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့

အတွဲ (၅၅)၊ အမှတ် (၃၂၄)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးသွားရောက်မည်

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်တို့သည် အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ပရာနာဘ် မူခါဂျီး ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံသို့ မကြာမီကာလအတွင်း ချစ်ကြည်ရေးခရီး သွားရောက်မည်ဖြစ်ပါသည်။
(သတင်းစဉ်)

ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်ဟောင်း နိုဘယ်လ်ဆုရှင် ကိုဖီအာနန်က ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဆောင်ရွက်မည့် ရခိုင်ပြည်နယ်ဆိုင်ရာ အကြံပေးကော်မရှင်ကို ဖွဲ့စည်း

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၄

နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာနက ယနေ့ရက်စွဲဖြင့် သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ်ကို ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။ အဆိုပါ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

သတင်းထုတ်ပြန်ချက် ရခိုင်ပြည်နယ်ဆိုင်ရာအကြံပေးကော်မရှင်ဖွဲ့စည်းခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၏ သိမ်မွေ့နက်နဲသည့် အရေးကိစ္စများကို ဖြေရှင်းနိုင်မည့် ရေရှည်နည်းလမ်းကောင်းများကိုရှာဖွေသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ ရေရှည်နည်းလမ်းကောင်းများ ရရှိရေးအတွက် အကြံပြုပေးရန် ရခိုင်ပြည်နယ်ဆိုင်ရာအကြံပေးကော်မရှင်တစ်ရပ်ကို ဖွဲ့စည်းသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကိုဖီအာနန်ဖောင်ဒေးရှင်းတို့အကြား နားလည်မှုစာချုပ်လွှာတစ်ရပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရ၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့်အဆိုပါသိမ်မွေ့နက်နဲသည့် အရေးကိစ္စများကိုဖြေရှင်းရန် ဤအကြံပေးကော်မရှင်ကို ဖွဲ့စည်းခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အကြံပေးကော်မရှင်တွင် ဘက်လိုက်မှုကင်းသည့် လူအများလေးစားသည့် အတွေ့အကြုံရင့်ကျက်သည့် ထင်ပေါ်ကျော်ကြားသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားပုဂ္ဂိုလ်(၆)ဦး၊ နိုင်ငံတကာမှ ပုဂ္ဂိုလ်(၃)ဦးတို့ဖြင့် စုစုပေါင်းအဖွဲ့ဝင်(၉)ဦး

ပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါကော်မရှင်၏ ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ကိုဖီအာနန်ဖောင်ဒေးရှင်းတည်ထောင်သူနှင့် ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သည့် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်ဟောင်း နိုဘယ်လ်ဆုရှင် မစ္စတာကိုဖီအာနန်မှ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အကြံပေးကော်မရှင်၏ အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များ ပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

- (က) ဦးဝင်းမြ
ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်၊
- (ခ) ဒေါက်တာသာလှရွှေ
နာယက၊ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၊
- (ဂ) မစ္စတာ ဂါဆန် ဆလမ်
ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီး (၂၀၀၀-၂၀၀၃)၊ လက်ဘနွန်နိုင်ငံ၊
ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် (၂၀၀၃-၂၀၀၆)

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ✽

ရန်ကုန်-မန္တလေး ရထားခရီးစဉ်ကို ရှစ်နာရီနှင့် မောင်းနှင်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်မည်



မင်းထက်အောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

မန္တလေး၊ ဩဂုတ် ၂၃

မြန်မာ့မီးရထားသည် ရန်ကုန်-မန္တလေး ရထားခရီးစဉ်ကို ရှစ်နာရီနှင့် မောင်းနှင်နိုင်ရန် အတွက် ဂျပန်နိုင်ငံမှ ချေးငွေ ဒေါ်လာ နှစ်ဘီလီယံဖြင့် ရထားလမ်းပိုင်းများ အဆင့်မြှင့်တင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာမီးရထား နေပြည်တော်(ရုံးချုပ်)မှ အထွေထွေ မန်နေဂျာ(မြို့ပြအင်ဂျင်နီယာဌာန)ဦးတင်စိုးက ပြောသည်။

လက်ရှိအခြေအနေတွင် ရန်ကုန်-မန္တလေး ရထားခရီးစဉ်ကို ၁၄ နာရီကြာ ခုတ်မောင်းနေခြင်းဖြစ်ပြီး အဆိုပါလမ်းပိုင်းများ မြှင့်တင်ပြီးပါက ရှစ်နာရီနှင့် ရောက်ရှိနိုင်မည်ဟု မျှော်မှန်းထားသည်ဟု ဆိုသည်။

“ဂျပန်နိုင်ငံချေးငွေ နှင့် လမ်းပိုင်းအဆင့်မြှင့်တင်မှုကို လာမယ့်နှစ် ဧပြီလမှာ စတင်ဆောင်ရွက်သွားမယ်။ မြန်မာမီးရထားအနေနဲ့ ရထားခုတ်မောင်းချိန် လျော့နည်းပြီး အချိန်တိုအတွင်းရောက်ရှိရေးအတွက် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်နေပါတယ်” ဟု မြန်မာ့မီးရထား နေပြည်တော်ရုံးချုပ်မှ အထွေထွေမန်နေဂျာက ပြောသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ✽

နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချန်းရွာမည်

နေပြည်တော်၊ ဩဂုတ် ၂၃

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကျတ၍ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အထက်ပိုင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်နှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်နှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် ယနေ့ နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချန်းရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်းပြည့်ဖြစ်သည်။
(မိုး/လေ)

Korean ginseng & royal jelly

နပျိုလင်းလက် စွမ်းအင်ထက် အမျိုးသမီးတိုင်းအတွက်

Oramin-F

အဆင့်မြင့်အားဆေး

MARKETED BY
AA MEDICAL PRODUCTS LTD.
TEL: (01) 249890, 2-3/ 391644-80

Manufactured by
DAEWON PHARM. CO., LTD.
Gyeonggi-do, Korea

မြန်မာ့အလင်း

ပြည်သူတို့၏စွမ်းပကား

မြန်မာနိုင်ငံသမိုင်း၌ ဖြစ်စေ၊ ကမ္ဘာ့သမိုင်း၌ဖြစ်စေ ပြည်သူလူထု၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမပါသော သမိုင်းအချိုးအကွေ့တို့ကို ရှာဖွေမည် ဆိုပါက တွေ့ရှိမည်မဟုတ်ပါ။ သမိုင်းအချိုးအကွေ့တို့ဟူသည် ပြည်သူ လူထု၏ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုဖြင့်သာ ဖန်တီးဖြစ်ပေါ်စေနိုင်ပါသည်။ နှစ်ပေါင်း ၅၀ ကျော်ကာလအတွင်း ပြည်သူလူထု၏ လွတ်လပ်သော ဆန္ဒပေါ် အခြေခံစွဲစည်းခဲ့သော လူထုအစိုးရသစ်အနေဖြင့် တိုင်းပြည်၏ ဒီမိုကရေစီအုတ်မြစ်ခိုင်မာတောင့်တင်းရေးနှင့် တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးတို့ကိုဆောင်ရွက်ရာ၌ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး၏ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုကို မလွဲမသွေရယူရမည် ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်သူတို့၏ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုရယူရေးအစီအစဉ်၏ အစိတ် အပိုင်းတစ်ရပ်အဖြစ် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ လူထုရိပ်မြုံ (Community Center) များတွင် လူထုအကျိုးဆောင်ရွက်နေသော ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်းတို့အား အခမဲ့သုံးစွဲခွင့်ပြုထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ လူထု အကျိုးပြုအဖွဲ့အစည်းတို့၏လုပ်ငန်းဆောင်တာများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အစည်းအဝေးကျင်းပရာနေရာခန်းမ ရရှိရေးသည်လည်း လိုအပ်ချက် တစ်ရပ်ဖြစ်ပါသည်။ အထူးသဖြင့် စတင်ထူထောင်စေအဖွဲ့အစည်းများ အတွက် ဤလိုအပ်ချက်သည် အဟန့်အတား၊ အခက်အခဲတစ်ရပ်ဖြစ်နေ တတ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ ကမ်းလှမ်းထားပြီးဖြစ်သော ဤအခွင့်အရေးအား လူထုအကျိုးပြုပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်းတို့အနေဖြင့် ထိထိရောက်ရောက် အသုံးချနိုင်သောနည်းလမ်းတို့ကို ရှာဖွေသင့်ပါသည်။ ဖြည့်ဆည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်သော အကြံအစည်သစ်တို့ကိုလည်းကြံဆသင့် ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် လူထုရိပ်မြုံများရှိ စာကြည့်တိုက်များအား လူထုအကျိုးပြုအဖွဲ့အစည်းများ၏ လှူဆောင်မှုအင်အားကိုရယူ၍ ပိုမို ကျယ်ပြန့်ပြည့်စုံသော စာကြည့်တိုက်များ ဖန်တီးခြင်းမျိုး ဖြစ်ပါသည်။

လူထုအကျိုးပြုအဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် လူထုအစိုးရသစ်၏ လမ်းညွှန်မှုကို ရယူလျက် နိုင်ငံအကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ၌ ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်လိုသည်ကို ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာကြိုဆိုရမည် ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် ဤသို့သော ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းတို့မည်သည် လူထုအစိုးရသစ်၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့်သာဖြစ်ပေါ်နိုင်သည်ဟု စဉ်းစား ခြင်းမျိုးကိုမူ စွန့်လွှတ်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့ မည်သည် နှစ်လမ်းသွားဖြစ်မှသာ ကျယ်ပြန့်အားကောင်းခိုင်မာမည် ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာတို့၌ လူထုအကျိုးပြုအဖွဲ့အစည်းတို့က မိမိတို့၏အတွေ့အကြုံ၊ အတွေးအမြင်တို့ကို ကြီးပမ်းအားထုတ်တင်ပြပါက တိုင်းပြည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ များစွာအကျိုးရှိစေမည် ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာတို့ကလည်း ဤသို့သောအတွေ့အကြုံ၊ အတွေးအမြင်တို့ကို ကြိုဆိုလိုလားကြောင်း ဖော်ပြအသိပေးပြီးဖြစ်ပါ သည်။

တိုင်းပြည်၏ကဏ္ဍအသီးသီးအတွက် လိုအပ်ချက်အစုံစုံတို့ကို ကူညီ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးနေသည့်လူထုအကျိုးပြု အဖွဲ့အစည်းပေါင်းစုံ တို့၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုတို့ကို စုစည်းဆက်စပ်တင်ပြပေးသော အင်တာနက်စာမျက်နှာ (WEBSITE) တစ်ရပ်ကို စုပေါင်းလက်တွဲ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါက နိုင်ငံတော်ယန္တရားများနှင့်လူထုအကျိုးပြုအဖွဲ့ အစည်းတို့အကြား အပြန်အလှန်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ အချိတ် အဆက်မိမိ၊ ဟန်ချက်ညီညီဖြစ်ပေါ်နိုင်ရေးအတွက် အထောက်အပံ့ ကောင်းဖြစ်မည်ဟု ယူဆပါသည်။ ခြံငုံတင်ပြရပါက ပြည်သူတို့၏ စွမ်းပကားရရှိရေးကို ဆောင်ရွက်ရာ၌ နိုင်ငံတော်ယန္တရားတို့က စတင် ဆောင်ရွက်သည်များ ရှိရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ လူထုအကျိုးပြုအဖွဲ့အစည်း တို့က စတင်ဆောင်ရွက်သည်များလည်း ရှိရမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့မှသာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်းကို ဖန်တီးနိုင်မည် ပြည်သူ တို့၏ စွမ်းပကားအား စုစည်းရယူနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ။



ခေတ်မီမော်တာအထည်ချုပ်စက် သင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၃
နယ်စပ်ဒေသ ကျေးလက်မြို့ပြနေပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေ ရေးအတွက် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးဆောင်ရွက်ပေးမည့် ခေတ်မီ မော်တာအထည်ချုပ်စက်သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁၄) ဖွင့်ပွဲကို ဩဂုတ် ၂၂ ရက်က ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်ရှိ ဗဟိုလေ့ကျင့်ရေးကျောင်း၌ ကျင်းပရာ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဝင်းလှိုင်အောင်က အမှာစကား ပြောကြားသည်။
အဆိုပါ သင်တန်းသို့ ကယား၊ ချင်း၊ ဗမာ၊ ရခိုင်၊ ရှမ်း၊ ကယန်း၊ လီဆူ၊ ဒိုင်းနက်နှင့် နာဂတိုင်းရင်းသားများအပါအဝင် သင်တန်းသူ ၁၀၀ တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်း ကာလမှာ ရက်သတ္တသုံးပတ် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။
ခေတ်မီမော်တာအထည်ချုပ်စက် သင်တန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွင့်လှစ် လေ့ကျင့် သင်ကြားပေးလျက်ရှိရာ သင်တန်းအပတ်စဉ်(၁)မှ (၁၃)အထိ သင်တန်း ဆင်းတိုင်းရင်းသူ ၁၆၁၄ ဦးအား တိုင်းဒေသကြီး အလုပ်သမားညွှန်ကြားရေး ဦးစီး ဌာနနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအထည်ချုပ်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းတို့နှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပြီး အထည်ချုပ်စက်ရုံများတွင် အလုပ်ခန့်ထားလုပ်ကိုင်စေ၍ ဝင်ငွေများရရှိလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။
(သတင်းစဉ်)

ဥရောပသမဂ္ဂ သံအမတ်ကြီး မန္တလေးသို့လာရောက်

မန္တလေး ဩဂုတ် ၂၃
ဥရောပသမဂ္ဂ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာရိုလန်ကိုဘီယာသည် မန္တလေးမြို့ကတက်ကုန်း(မစိုးရိမ်) ကျောင်းတိုက် ဘုန်းတော်ကြီး သင်ပညာရေးကျောင်းသို့ ဩဂုတ် ၂၂ ရက်က ရောက်ရှိပြီး ကျောင်းသားများအား အားပေးစကားများပြောကြားခဲ့သည်။
“မြန်မာနိုင်ငံအရပ်ရပ်က ကလေးတွေအားလုံးမှာ ဒီက ကျောင်းသားတွေလို ငြိမ်းချမ်းစွာ စာသင်နေရတာ မဟုတ်ဘူး။ ဒီမှာစောင့်ရှောက်တဲ့သူ၊ ပညာရေးထောက်ပံ့ပေးသူတွေရှိတယ်။ တစ်ကမ္ဘာလုံးမှာ ငြိမ်းချမ်းစွာ စာမသင်ရတဲ့ကလေးတွေ အများ ကြီးရှိတယ်။ ခုလိုမျိုး အခြားကလေးတွေမရနိုင်တဲ့ အခွင့်အရေးမျိုး ကိုယ်က ရရှိနေတဲ့အချိန်မှာ တန်ဖိုးထားပါ။ အလဟဿမဖြစ် ပါစေနဲ့”ဟု ၎င်းက အားပေးစကားပြောကြားခဲ့သည်။
ဥရောပသမဂ္ဂသည် နိုင်ငံပေါင်း ၂၈ နိုင်ငံပါဝင်သည့် အဖွဲ့ အစည်းဖြစ်ပြီး ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ကြိုးစားအားထုတ်နေ ကြောင်း၊ နိုင်ငံများသည် ဘာသာစကား၊ လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်မှု စသည်တို့ ကွဲပြားနေသော်လည်း ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲ နေထိုင်နေကြကြောင်း ဆက်လက်ပြောကြားသည်။
“ကလေးတွေအတွက် ထောက်ပံ့မှုတွေ လိုအပ်နေတယ်။ အပြင်က ကလေးတွေမှာ မိဘနဲ့အခြားထောက်ပံ့သူတွေရှိတယ်။ ဥရောပသမဂ္ဂအဖွဲ့အနေနဲ့ ဘယ်လို ထောက်ပံ့ပေးနိုင်မလဲဆို တာမျိုးတော့ မျှော်လင့်တာပေါ့”ဟု ကတက်ကုန်း(မစိုးရိမ်) ကျောင်းတိုက် ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဦးတေဇောဘာသက မိန့်ကြားသည်။



အဆိုပါ ကတက်ကုန်း(မစိုးရိမ်)ဘုန်းတော်ကြီးသင် ပညာရေးကျောင်းတွင် မူလတန်းမှ အထက်တန်း အထိ ကျောင်းသားပေါင်း တစ်ထောင်ကျော်ရှိ၍ မူလတန်းမှအလယ်တန်းအထိ ယင်းကျောင်းတွင် ပညာ သင်ကြားပေးပြီး အထက်တန်းနှင့် တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားများအား ပြင်ပစာသင်ကျောင်းများသို့ ပို့ဆောင် ပညာသင်ကြားပေးနေကြောင်း သိရသည်။
ထို့ပြင် ဥရောပသမဂ္ဂ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာရိုလန်ကိုဘီယာသည် ဆေးတက္ကသိုလ်(မန္တလေး) သို့ရောက်ရှိကာ ပါမောက္ခများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မင်းထက်အောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေးနှုန်း ၂၃-၈-၂၀၁၆ ခင်ရတနာ-စုစည်းသည်။

ရွှေဈေးနှုန်း(အောင်သဟာဓိ)		နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (ပဟိုဘဏ်)	
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည် တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၈၆၇၀၀၀	အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ ၁၁၉၂.၀
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည် တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၈၁၆၀၀၀	ဥရောပ	တစ်ယူရို ၁၃၄၅.၆
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည် တစ်ကျပ်သား ကျပ် ၈၆၅၅၀၀	စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ ၈၈၂.၄၄
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း(တစ်လီတာဈေး) ရန်ကုန်		ထိုင်း	တစ်ဘတ် ၃၄.၃၅
ဒီဇယ်	၅၅၀ / ၅၆၀ ကျပ်	အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး ၁၇.၇၆
အောက်တိုန်း	၉၂ ၅၄၀ / ၅၇၀ ကျပ်	တရုတ်	တစ်ယွမ် ၁၇၉.၁၆
အောက်တိုန်း	၉၅ ၆၅၀ / ၇၆၀ ကျပ်	မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ် ၂၉၅.၉၇
ပရီမီယံဒီဇယ်	၅၈၀ / ၅၉၀ ကျပ်		

မြန်မာ့အလင်း
၁၂၇၅ ခုနှစ်က စတင် ထောင်သည်။
Myanma Alinn Daily

စာတည်းများချုပ်	-	အောင်နိုင်ဦး
စာတည်းများ	-	ဝင်းရွှေ
စာတည်း	-	ထိန်လင်း၊ မြင့်စိုး၊ ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်
သတင်းထောက်များ	-	မြင့်ဆွေ
ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ်	-	(၀၁၀၉၃)
ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ်	-	(၀၀၈၇၇)

နိုင်ငံတစ်ဝန်း စိမ်းလန်းစို၊
သစ်ပင်စိုက်ပျိုး ထိန်းသိမ်းစို့။

★ ရှေ့မှ

- (ဃ) မစ္စ လက်တီတီရာ ဝန်အန် အာဆမ် ကုလသမဂ္ဂအိတ်ချ်အိုင်စီနှင့် အေအိုင်ဒီအက်စ်ဆိုင်ရာအစီအစဉ် (UNAIDS) ၏ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(၂၀၀၅-၂၀၀၆) ဗြိတိန်နိုင်ငံဆိုင်ရာနယ်သာလန်သံအမတ်ကြီး(၂၀၁၂-၂၀၁၅)
 - (င) ဦးအေးလွင် တည်ထောင်သူတစ်ဦးနှင့်အမြဲတေအဖွဲ့ဝင်၊ ငြိမ်းချမ်းမေတ္တာအဖွဲ့(မြန်မာနိုင်ငံ)
 - (စ) ဒေါက်တာမြသီတာ ဥက္ကဋ္ဌ၊ သားဖွားမီးယပ်ပညာအဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်များအသင်း၊ အဖွဲ့ဝင်၊ မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်များအသင်း၊
 - (ဆ) ဦးခင်မောင်လေး အဖွဲ့ဝင်၊ မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်၊
 - (ဇ) ဒေါ်စောခင်တင့် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရခိုင်စာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုအသင်း(ရန်ကုန်) ဒုတိယ-ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရခိုင်အမျိုးသမီးများအသင်း၊
- ၃။ ကော်မရှင်အနေဖြင့် လက်ရှိဖြစ်ပေါ်နေသည့် ပြဿနာများအား ဖြေရှင်းနိုင်မည့် အကောင်းဆုံးနည်းလမ်းများကို ရှာဖွေရန်အတွက် ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများနှင့်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတကာကျွမ်းကျင်သူများနှင့်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတကာမှ အရေးပါသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့်လည်းကောင်း တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပြီး ၎င်းတို့၏အမြင်

သဘောထားများကို ရယူလျက် လေ့လာသုံးသပ်မှုများ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကော်မရှင်အနေဖြင့် ရခိုင်ဒေသရှိပြည်သူများ၏ လုံခြုံရေးနှင့် အခြေခံအခွင့်အရေးများအား အာမခံချက်ပေးနိုင်ရေးကိစ္စ၊ လူသားချင်း စာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာကိစ္စများနှင့် အခြေခံလူမှုဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိရေးကိစ္စများအား စဉ်းစားဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကော်မရှင်အနေဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းပဋိပက္ခကြိုတင်ကာကွယ်ရေး၊ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုအကူအညီများ ပံ့ပိုးရေး၊ အခွင့်အရေးများနှင့် ပြန်လည်ရင်ကြားစေသင့်ခြင်းများ၊ အခြေခံအဖွဲ့အစည်းအဆောက်အအုံများ တည်ထောင်ပေးရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု မြှင့်တင်ရေး စသည့်ကဏ္ဍများအတွက် လေ့လာသုံးသပ်မှုပြုလုပ်၍ အကြံပြုတင်ပြမှုများ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ကော်မရှင်အနေဖြင့် ပြည်ပနိုင်ငံများတွင် ဒုက္ခသည်အဖြစ် ခံယူသူများ၏ ပင်ရင်းနိုင်ငံနှင့် နောက်ခံအကြောင်းအရာအပါအဝင် နိုင်ငံတကာဆက်သွယ်မှုတို့ကိုလည်း သုံးသပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ကော်မရှင်အနေဖြင့် သက်ဆိုင်သူများနှင့် ကျယ်ပြန့်စွာ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းမှုများ ပြုလုပ်ပြီးနောက် ရှာဖွေတွေ့ရှိချက်များနှင့် လေ့လာသုံးသပ်အကြံပြုချက်များ ပါဝင်သည့် အစီရင်ခံစာကိုနိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်မှတစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရထံ တင်ပြမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်သူ့လူထုသိရှိနိုင်ရေးအတွက်လည်း အစီရင်ခံစာကို ထုတ်ဝေဖြန့်ချိမည် ဖြစ်ပါသည်။ အစီရင်ခံစာကို ကော်မရှင်တည်ထောင်ပြီး (၁၂)လ ကာလထက် နောက်မကျစေဘဲ တင်ပြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်
ရက်စွဲ။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၄ ရက်

★ ရှေ့မှ

အဆိုပါ စီမံကိန်းကို ၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် ရန်ကုန်-မန္တလေးသို့ ရထားဖြင့် ရှစ်နာရီ ခုတ်မောင်းချိန်နှင့် ရောက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လမ်းပိုင်းများကို အပိုင်းသုံးပိုင်းခွဲ၍ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး ပထမအပိုင်းတွင် ရန်ကုန်-တောင်ငူ၊ ဒုတိယအပိုင်း

တွင် တောင်ငူ-ရမည်းသင်းနှင့် တတိယအပိုင်းတွင် ရမည်းသင်း-မန္တလေးတို့ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “တစ်နာရီကို ကီလိုမီတာ ၁၀၀ (မိုင် ၆၀) နှုန်း မောင်းနှင်နိုင်အောင် ရထားလမ်းပိုင်းတွေ အဆင့်မြှင့်တင်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ စီမံကိန်းလုပ်ဆောင်ရာမှာ အပိုင်းလိုက်ခွဲပြီး လုပ်သွားမှာပါ” ဟု မြန်မာမီးရထား (နေပြည်တော်)မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် မီးရထားဖြင့် ခရီးသွားလာရေးအဆင့် မြှင့်တင်ခြင်းနှင့် စီးပွားရေးအရ အရှုံးပေါ်သဖြင့် ဖျက်သိမ်းခဲ့သည့် ရထားလမ်းပိုင်း ၁၆ ခုနှင့် ရထားခရီးလမ်းပိုင်း ၁၄ ခု ပြောင်းလဲပြေးဆွဲခြင်းများကို ရက် ၁၀၀ အတွင်း လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယာဉ်နှင့်ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုးပေးမည်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၃
ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၆ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလအတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ မြို့နယ်များသို့ နယ်လှည့်၍ မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်များ သက်တမ်းတိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်၍ ကြိုတင်သိရှိ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါရန် အသိပေးနှိုးဆော်ထားသည်။

စဉ်	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်	မြို့နယ်
၁။	ကချင်ပြည်နယ်	ပူတာအို၊ ဟိုပင်
၂။	ကယားပြည်နယ်	ရှားတော
၃။	ကရင်ပြည်နယ်	ကော့ဘိန်း၊ ကော့ပေါက်
၄။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြင်းမူ၊ ဒီပဲယင်းမြို့နယ်၊ ကလေး၊ မော်လိုက်၊ ဖောင်းပြင်၊ ဟုမ္မလင်း
၅။	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	ပုလော
၆။	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	ပေါင်းတည်
၇။	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	ချောက်၊ ဂန့်ဂေါ၊ ပွင့်ဖြူ၊ အောင်လံ
၈။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	မိုးကုတ်၊ ပျော်ဘွယ်၊ နွားထိုးကြီး
၉။	မွန်ပြည်နယ်	မုဒုံ၊ ဘီးလင်း
၁၀။	ရခိုင်ပြည်နယ်	ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တော
၁၁။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	လှည်းကူး၊ ဒလ
၁၂။	ရှမ်းပြည်နယ်	ဟိုပုန်း၊ ရွာငံ၊ နမ့်စန်း၊ ကွမ်းလုံ၊ ဟိုပုန်း
၁၃။	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	မြောင်းမြ၊ အင်္ဂပူ၊ တိုက်လေး

(သတင်းစဉ်)



သာယာဝတီခရိုင် မင်းလှမြို့နယ်၌ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးက ရာဇဝတ်မှုခင်းများ လျော့နည်းကျဆင်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အတွက် ဩဂုတ် ၂၂ ရက် ညပိုင်းက ကျေးရွာနှင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များ၌ လှည့်ကင်းဆောင်ရွက်မှုများအား လှည့်လည်စစ်ဆေးစဉ် (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးနှင့် ADB တို့အကြား တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၃
ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ဦးထွန်းထွန်းဦးသည် ADB မှ ဌာနညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Winfried F. Wicklein ဦးဆောင်သော အဖွဲ့အား ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးရှိ သံတမန်ခန်းမ၌ တွေ့ဆုံသည်။
တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်က မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဥပဒေပြုရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို လည်းကောင်း၊ ထိုလုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးမှ ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်း အခြေအနေများကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားပြီးနောက် မြန်မာနိုင်ငံ၏ Insolvency Law အား ပြင်ဆင်ရေးဆွဲရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်သည့် ဌာနများမှ ဝန်ထမ်းများကို ဟောင်ကောင်၊ ဝီယက်နမ်နှင့် စင်ကာပူ စသည့် နိုင်ငံများတွင် သွားရောက်လေ့လာနိုင်ရေး



အတွက် ADB ၏ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားမှုများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ဥပဒေမူဘောင်များ တိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေရေးနှင့် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးရှိ ဥပဒေစစ်စစ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဥပဒေအရာရှိများ၏ လုပ်ငန်းစွမ်း

ဆောင်ရွက် တိုးမြှင့်လာစေရေးတို့အတွက် လိုအပ်သည့် နည်းပညာဆိုင်ရာ အကူအညီများနှင့် ဥပဒေရေးဆွဲရေးသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ပို့ချနိုင်ရေး၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ရုံးနှင့် ADB တို့အကြား တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်မည့်

လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ စသည်တို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲသို့ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဒေါ်နုနုယု၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရေကြီးနစ်မြုပ်သည့်ဒေသများ အစားထိုးသီးနှံ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေး တောင်သူပညာပေး

ရွှေတောင် ဩဂုတ် ၂၃
မိုးသီးနှံများ ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် ဒေသများတွင် အစားထိုးသီးနှံများ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် တောင်သူပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို ဩဂုတ် ၂၂ ရက်က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ရွှေတောင်မြို့နယ် ဒုရင်ဒုပိုလ်ကျေးရွာ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။
အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးမြတ်ကျော်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးညွန့်ဝေ၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးမြင့်လွင်၊ ရုံးချုပ်ပညာပေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတိုးမင်းနှင့် စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များ၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူး၊ ဒေါ်စိန်လှမြင့်နှင့် ခရိုင် မြေ မျိုး၊ ပိုး တာဝန်ခံများ၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ တောင်သူလယ်သမားများ တက်ရောက်ကြသည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဒုတိယဦးစီးမှူးတို့က အမှာစကားများပြောကြားပြီး စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များက ပညာပေးဆွေးနွေးကာ တောင်သူများ၏ မေးမြန်းဆွေးနွေးချက်များကို တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)



ဩဂုတ် ၂၃ ရက်က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၌ ဝန်ဆောင်မှုကိုရှေးရှုသော ရဲလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲ အခမ်းအနားကို ပဲခူးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးဝင်းသိန်းအား တိုင်းရဲတပ်ဖွဲ့၏ ရက် ၁၀၀ စီမံချက်အတွင်း မှုခင်းကျဆင်းမှု ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အခြေအနေများကို တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီး မျိုးမင်းထိုက်က ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ မှုခင်းအသိပညာပေးယာဉ်အား လေ့လာကြည့်ရှုကြစဉ်။ သန့်စင်(ပဲခူး)

တူရကီနယ်စပ်ကို အမြောက်ထိမှန်မှုကြောင့် တူရကီတပ်ဖွဲ့က ဆီးရီးယားကို ပြန်လည်ထိုးစစ်ဆင်

အန်ကာရာ ဩဂုတ် ၂၃
ဆီးရီးယားဘက်မှ ပစ်ခတ်လိုက်သည့် အမြောက်ကျည်ဆန်နှစ်တောင့် တူရကီနယ်စပ်မြို့ကို ထိမှန်ခဲ့သည့်အတွက် တူရကီတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဆီးရီးယားမြောက်ပိုင်းရှိ အိုင်အက်စ်အဖွဲ့သို့ ပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်မှုများကို ပြန်လည်စတင်ခဲ့သည်ဟု အန်တီအီအေသံလွှင့်ဌာနက စစ်ဘက်ဆိုင်ရာမှ သတင်းများကို ကိုးကားလျက်ဖော်ပြခဲ့သည်။

တူရကီတပ်ဖွဲ့က ဆီးရီးယားရှိအိုင်အက်စ်အဖွဲ့စခန်းလေးခုသို့ အမြောက်ပစ်ခတ်မှုပေါင်း ၄၀ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဆီးရီးယားဘက်မှ ဝင်ရောက်လာသည့် မော်တာအမြောက်ပစ်ခတ်မှုသည် တူရကီနိုင်ငံနယ်စပ်ရှိ ကာကမိမြို့ကိုထိမှန်ခဲ့သည်။ သို့သော် ထိခိုက်သေကျေပျက်စီးမှုမရှိခဲ့ပေ။

ဆီးရီးယားမြောက်ပိုင်း၌ ဆီးရီးယားသူပုန်များနှင့် အိုင်အက်စ်အဖွဲ့ကြား အကြား ဖြစ်ပွားနေသည့် တိုက်ပွဲများအတွင်း အဆိုပါပစ်ခတ်မှုကို သိသိသာသာ လုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်အနာဒီလူသတင်းအေဂျင်စီက ဖော်ပြခဲ့သည်။

ကာကမိနယ်စပ်မြို့နှင့်ထိပ်နေသည့် အိမ်နီးချင်းဂျာရာဘာလပ်မြို့တွင် တူရကီတို့ ကျောထောက်နေကပ်ခဲ့ပြီးသည့် ဆီးရီးယားသူပုန်များက အိုင်အက်စ်အဖွဲ့ကို တိုက်ခိုက်ဖမ်းဆီးရန် ကြိုးပမ်းနေသည်ဟု အာဏာပိုင်တစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့သည်။ (ရိုက်တာ)



ဆွီဒင်၌ နေအိမ်တိုက်ခန်းအတွင်းလက်ပစ်ပုံးကျရောက်ကာ ရှစ်နှစ်အရွယ်ကလေးတစ်ဦးသေဆုံး

ဂူသန်ဘတ် ဩဂုတ် ၂၃
ဆွီဒင်နိုင်ငံ ဂူသန်ဘတ်မြို့ရှိတိုက်ခန်းတစ်ခန်းတွင် လက်ပစ်ပုံးတစ်လုံးဖြင့် တိုက်ခိုက်ခံရပြီး အသက်ရှစ်နှစ်အရွယ် ကလေးငယ်တစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ရဲအဖွဲ့က ပြောကြားခဲ့သည်။ ဗြိတိန်နိုင်ငံဘာမင်ဟမ်မှ လာရောက်သည့် ကလေးငယ် ယူဆစ်ဝါးစိမ်းသည် အဆိုပါတိုက်ခိုက်မှုသည် ဒုစရိုက်ကြောင်း ရဲအဖွဲ့ကဆိုသည်။ လက်ပစ်ပုံးဖြင့် တိုက်ခိုက်ခံရချိန်တွင် ကလေးငယ် ဝါးဦးနှင့်ဆယ်ကျော်သက်အရွယ်အချို့ပါ တိုက်ခန်းအတွင်းရှိနေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဘီဘီစီ)

တရုတ်နိုင်ငံ စီချမ်ပြည်နယ်တွင် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်ပြိုကျ လူခြောက်ဦးသေဆုံး၊ လေးဦးဒဏ်ရာရ

ချန်ဒု ဩဂုတ် ၂၃
တရုတ်နိုင်ငံ စီချမ်ပြည်နယ် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်တစ်ခု မတော်တဆ ပြိုကျမှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ လူခြောက်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး လေးဦးမှာ ဒဏ်ရာရရှိသွားခဲ့ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များက ဩဂုတ် ၂၃ ရက်တွင် ပြောခဲ့သည်။

ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်ပြိုကျမှုသည် ဩဂုတ် ၂၂ ရက်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အဆောက်အအုံနှစ်ခုကြားရှိ ဂိတ်တစ်ခုကို တွန်ကရစ်လောင်းနေစဉ် ပြိုကျမှုဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း မြို့ပြဌာနက ပြောကြားခဲ့သည်။

ဒဏ်ရာရသူများကို ဆေးရုံသို့တင်ပို့ခဲ့ကြောင်း၊ တစ်ဦးမှာ ပြင်းထန်သော ဒဏ်ရာရရှိထားပြီး အခြားသုံးဦးမှာ ပုံမှန်အခြေအနေရှိကြောင်း သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ဂျပန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆန်ကာကုကျွန်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဥပဒေအရဆောင်ရွက်ရန် တရုတ်အား တိုက်တွန်းမည်ဟု မျှော်လင့်

တိုကျို ဩဂုတ် ၂၃
ဂျပန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဖူမီရိုကီရိုဒါ သည် တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဝမ်ယံနှင့် တိုကျိုမြို့တွင် အစည်းအဝေးကျင်းပရန် မျှော်လင့်ထားကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေသတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။ ထိုသို့တွေ့ဆုံပြီး ဂျပန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးက တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အား ဂျပန်ရေပိုင်နက်ထဲသို့ တရုတ်ဘက်မှ သင်္ဘောများဝင်ရောက်လာသည်ကို ပြောဆိုဆွေးနွေးရန် ရည်ရွယ်ထားကြောင်း သိရသည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

ဂျပန်၊ တရုတ်နှင့် တောင်ကိုရီးယား သုံးနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများသည် ဩဂုတ် ၂၄ ရက်တွင် တိုကျို၌တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှစကာ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး တာဝန်ထမ်းဆောင်ချိန်မှစ၍ ဝမ်ယံသည် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ပထမဆုံးအကြိမ် ရောက်ရှိလာခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံသုံးနိုင်ငံ အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးမှုများကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နေဆဲဖြစ်ကြောင်း ဂျပန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနအရာရှိများက ပြောကြားသည်။

တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုပြုစဉ် ကီရိုဒါအနေဖြင့် ဆန်ကာကုကျွန်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး သတိပြုရှောင်ကြဉ်ရန် တိုက်တွန်းလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဂျပန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အရာရှိများက ပြောသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံအနေဖြင့် ဆန်ကာကုကျွန်းကို ထိန်းသိမ်းထားခဲ့ပြီး ယင်းအပေါ် တရုတ်နှင့် ထိုင်ဝမ်တို့က စောဒကတက်လျက်ရှိသည်။ ကီရိုဒါအနေဖြင့် တရုတ်နိုင်ငံအား တောင်တရုတ်ပင်လယ်အရေး နိုင်ငံတကာ ဥပဒေအတိုင်းဆောင်ရွက်ရန် တိုက်တွန်းပြောကြားလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း အရာရှိများက ဆက်လက် ပြောကြားခဲ့သည်။



လူဝီစီယားနားရှိ မုန်တိုင်းဒဏ်ခံ အဆောက်အအုံများ၌ ပြည်သူ ၃၀၀၀ ကျော် သောင်တင်နေဆဲဖြစ်

ဘာတွန်ရော့စ် ဩဂုတ် ၂၃
အင်အားပြင်း ဟာရီကီနီးမုန်တိုင်း ကတ်ထရီနာ ဆိုးဆိုးရွားရွား ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး နောက် လူဝီစီယားနားပြည်နယ်တွင် ပြည်သူပေါင်း ၃၀၀၀ ကျော်ကို အရေးပေါ်မုန်တိုင်းကာကွယ်ရေးအဆောက်အအုံများတွင် ယခုတိုင် ကယ်ဆယ်ထားရဆဲဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မုန်တိုင်းကြောင့် ရေလွှမ်းမိုးမှုဖြစ်ပွားကာ ယခုလအစောပိုင်းက လူဝီစီယားနားတောင်ပိုင်းတွင်ရှိသည့် ဒေသန္တရအုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ ၂၀ ကျော်ရေနှစ်မြုပ်ပျက်စီးခဲ့သည်။ မုန်တိုင်းဒဏ်ခံ အဆောက်အအုံများတွင် ပြည်သူ ၃၀၀၅ ဦးထိ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မုန်တိုင်းသင့်စရိယာများသို့ လွန်ခဲ့သော တစ်ရက်က သမ္မတအိုဘားမား သွားရောက်ခဲ့သည်။ (ရိုက်တာ)



အမေရိကန်စစ်ဘက်က ဂျပန်နိုင်ငံအီဝါကူနီမြို့တွင် အက်မ် ၃၅ ဘီတိုက်ခိုက်ရေး ဂျက်လေယာဉ်များကို ဖြန့်ကြက်မည်

ဝါရှင်တန် ဩဂုတ် ၂၃
အမေရိကန်စစ်ဘက်က အီဝါကူနီမြို့တွင် အက်မ် ၃၅ ဘီ တိုက်ခိုက်ရေး ဂျက်လေယာဉ်များကို ဖြန့်ကြက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဂျပန်အစိုးရတာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားခဲ့သည်။

ထိုသို့ ဖြန့်ကြက်ခြင်းသည် အမေရိကန်အနေဖြင့် ယင်းနိုင်ငံအပြင်ဘက်တွင် ပထမဆုံးအကြိမ် ဖြန့်ကြက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အီဝါကူနီမြို့တွင် အက်မ် ၃၅ ဘီ တိုက်ခိုက်ရေးဂျက်လေယာဉ် ၁၆ စင်းကို လာမည့်နှစ် ဇန်နဝါရီလနှင့် ဩဂုတ်လတို့တွင် ဖြန့်ကြက်ရန် အမေရိကန်စစ်ဘက်က ပြင်ဆင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)



ပုဂ္ဂလိက တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်ပေါင်းစုံ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၃
ပုဂ္ဂလိကတက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်ပေါင်းစုံမှ ကျောင်းသားများစုပေါင်းကျင်းပသည့် ပထမအကြိမ် Private Union League Cup 2016 ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ...

(၂၉) ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းအောင်မြင်မှုရရှိရေးအတွက် စားပွဲတင်တင်းနှစ် အားကစားသမားများ စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၃
၂၀၁၇ ခုနှစ် မလေးရှားနိုင်ငံ၌ကျင်းပမည့် (၂၉) ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် အောင်မြင်မှုရရှိရေးနှင့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် ရန်ကုန်မြို့ ဒဂုံမြို့နယ် ဦးစီစာရ အမျိုးသား ရေကူးကန်ဝင်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံစားပွဲတင် တင်းနှစ်အဖွဲ့အုပ်စုများအား အားကစားသမားများစခန်းသွင်းလေ့ကျင့်ပေးခဲ့ပါသည်။

လေးနိုင်ငံ ဖိတ်ခေါ်ပြိုင်ပွဲ ဒုတိယနေ့ပွဲစဉ်တွင် မြန်မာနှင့် ဝီယက်နမ် ယနေ့ကစားမည်

မန္တလေး ဩဂုတ် ၂၃
လေးနိုင်ငံ ယူ-၁၉ ဖိတ်ခေါ်ပြိုင်ပွဲ (KBZ Bank U-19 Cup 2016) အုပ်စု ဒုတိယနေ့ပွဲများကို ဩဂုတ် ၂၄ ရက် (ယနေ့) ညနေပိုင်းတွင် မန္တလေးမြို့ရှိ မန္တလားသီရိကင်း၌ ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး အိမ်ရှင်မြန်မာအသင်းသည် ဝီယက်နမ်အသင်းနှင့် ကစားရမည်ဖြစ်သည်။



ဂူပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့၌ ဩဂုတ် ၂၃ ရက်မူ ၂၉ ရက်အထိ ကျင်းပမည့် အာရှသက်ငယ်တန်း အားကစားပြိုင်ပွဲ ASIA JUNIOR SPORTS EXCHANGE GAMES 2016 မြန်မာအားကစားအဖွဲ့သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် အသင်းအုပ်ချုပ်သူ...

မုံလယ်တိုင်းဒေသကြီး ဒုတိယပတ် တရားစခန်းပွဲ
မိုးကုတ်၊ ဝေဟင်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဝါတောင်ဒုတိယပတ် (၇) ရက်တရားစခန်းပွဲကို ကျင်းပစောင့်ကြည့်ရန် ကရုဏာကမ္ဘာ့အဖွဲ့ဝင်များအား ညွှန်ကြားခေါ်ယူခဲ့ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
ဆရာအတတ်ပညာနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန
မော်လမြိုင်ပညာရေးကောလိပ်
၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ မော်လမြိုင်ပညာရေးကောလိပ်တွင် ဖော်ပြပါပရိဘောဂလုပ်ငန်းကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

ကရုဏာကမ္ဘာ့ ဘိုးဘွားရိပ်သာ (နေပြည်တော်)
ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားဖိတ်ကြားလွှာ
ကရုဏာကမ္ဘာ ဘိုးဘွားရိပ်သာ(နေပြည်တော်)ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်ဖော်ပြပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ရာ ဖွင့်ပွဲသို့ စေတနာရှင်၊ အလှူရှင်များတက်ရောက်နိုင်ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အမြန်ပြန်လာပါ
မစု ရောက်ရာအရပ်မှ အမြန်ပြန်လာပါ။ မိသားစုအားလုံး စိတ်ပူနေပါသည်။ လက်ခံထားသူများအား ဥပဒေအရ အရေးယူပါမည်။ ကိုတင်ထွန်း

နှစ်ပွဲဆက်ရှုံးပြီးနောက် ဆန်းဒါးလန်းအသင်း တန်းဆင်းစဉ်အတွက် အမြန်ဆုံးရောက်သွားနိုင်

ပရီမီယာလိဂ်မှာ နှစ်ပွဲဆက်တိုက် ရှုံးနိမ့်သွားတဲ့ ဆန်းဒါးလန်းအသင်း ထောက်ခံသူတွေကို နည်းပြ မိုယက်စ်က ဆန်းဒါးလန်းအသင်းအနေနဲ့ လက်ရှိခြေစွမ်းအတိုင်း သွားမယ်ဆိုရင် တန်းဆင်းစဉ်အတွင်း စောစီးစွာရောက်သွားနိုင်တယ်လို့ သတိပေးစကားပြောဆိုလိုက်ပါတယ်။ ဆန်းဒါးလန်းအသင်းက အရှေ့မြောက်ဇွန် ပြိုင်ဘက်အသင်းဖြစ်တဲ့ မစ်ဒယ်ဘရော့အသင်းကို နှစ်ပွဲဆက် ရှုံးနိမ့်ပြီးနောက် ပြောဆိုလိုက်တာဖြစ်ပါတယ်။ ဆန်းဒါးလန်းအသင်းဟာ နှစ်ပွဲကစားရာမှာ တစ်ပတ်မှ မရရှိသေးပါဘူး။ ဆန်းဒါးလန်းအသင်းအနေနဲ့ နှစ်ပွဲဆက်ရှုံးနိမ့် တန်းဆင်းစဉ်အထက်မှ ကယ်ပြီး တန်းဆင်းလွတ်မြောက်နေမှုကို အဆုံးသတ်ဖို့ လိုအပ်ကြောင်း နည်းပြမိုယက်စ်က သတိပေးပြောဆိုလိုက်ပါတယ်။ ဆန်းဒါးလန်းအသင်းအနေနဲ့ လက်ရှိခြေစွမ်းအတိုင်း ကစားမယ်ဆိုပါက တန်းဆင်းစဉ် လွတ်မြောက်ရေး အတွက် စောစီးစွာ တန်းဆင်းစဉ် လွတ်မြောက်ရေး ရုန်းကန်ကြိုးစားရလိမ့်မယ်လို့ မန်ယူနည်းပြဟောင်း ဒေးဗစ်မိုယက်စ်က ဆိုပါတယ်။



အဲဗာတန်က လိုင်ယွန်တိုက်စစ်မှူးကို ပေါင်ကိုးသန်းပေးပြီး ခေါ်ယူဖို့ကမ်းလှမ်း

အဲဗာတန်အသင်းက လိုင်ယွန်တောင်ပံတိုက်စစ်မှူး ရာချစ်ဂတ်ဇဲလ်အား ပေါင်ကိုးသန်းနဲ့ ခေါ်ယူဖို့ ကမ်းလှမ်းထားပြီဖြစ်ပါတယ်။ သို့ပေမယ့် ဆောက်သမ်တန်နဲ့ အပြိုင်ခေါ်ယူသွားရဖို့ ရှိနေပါတယ်။ ဆောက်သမ်တန်ကလည်း ဂတ်ဇဲလ်ကို ခေါ်ယူဖို့ အလိုရှိနေပါတယ်။ အသက် ၂၄ နှစ်အရွယ်ရှိ အယ်လ်ဂျီးရီးယား လက်ရွေးစင်ကစားသမား ဂတ်ဇဲလ်ဟာ ညာတောင်ပံတိုက်စစ်မှူး တစ်ဦးဖြစ်ပါတယ်။ သူဟာ တယ်တောင်ပံနဲ့ ကွင်းလယ်ကစားသမားအဖြစ်လည်း ကစားနိုင်သူဖြစ်ပါတယ်။ သူဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ရာသီက ပြင်သစ် ထိပ်တန်းကလပ် လိုင်ယွန်အတွက် ၁၀ ဂိုးသွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဗာတန်အသင်းအနေနဲ့ လိုင်ယွန်တိုက်စစ်မှူး ဂတ်ဇဲလ်ကို ပေါင် ကိုးသန်းနဲ့ ခေါ်ယူဖို့ မျှော်လင့်ထားပါတယ်။ အဲဗာတန်အသင်းအနေနဲ့ ယန်းနစ်ဘိုလိုဆီးကို နေရာသီက ပေါင် ၂၅ သန်းနဲ့ ခေါ်ယူခဲ့ပြီးနောက် ထပ်မံ အားဖြည့်မှု တစ်ရပ်ဖြစ်ပါတယ်။ ဂတ်ဇဲလ်အနေနဲ့ လက်ရှိ လိုင်ယွန်မြို့မှာ ဆက်နေမလား ပရီမီယာလိဂ်သို့ ပြောင်းရွှေ့မလားဆိုသည်နှင့် ပတ်သက်ပြီး အမြန်ဆုံး ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ရတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။



ယူရိုပါလိဂ်ရှုံးထွက် ဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်မှာ ဝက်စ်ဟမ်းတို့ နောက်တစ်ဆင့်တက်နိုင်ပါ့မလား

ယူရိုပါလိဂ် play off (ဒုတိယအကျော့)ပွဲ စဉ်တွေကို ဩဂုတ် ၂၄ ရက်ညနဲ့ ၂၅ ရက်တွေမှာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ အရေးကြီးတဲ့ပွဲစဉ်ဖြစ်တဲ့ အသင်းတိုင်း သတိထားကစားပြီး အမှားခံတော့မှာမဟုတ်ပါဘူး။ နောက်တစ်ဆင့်တက်လှမ်းနိုင်ရေးအတွက် အဆုံးအဖြတ်ပေးတော့မှာမို့ ယူရိုပါလိဂ်မှာ အစဉ်အလာရှိတဲ့ အသင်းတွေအတွက် မှတ်တမ်းကောင်း ဆက်လက်ရေးထိုးနိုင်ရေး ခြေကုန်ထုတ်ပြီး ကစားကြရဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဝက်စ်ဟမ်းနှင့် အက်စ်ထရာ
ပထမအကျော့မှာ တစ်စိုးစီသရေပွဲဖြစ်ခဲ့လို့ အခုပွဲအိမ်ကွင်းမှာ ဝက်စ်ဟမ်းတို့ တိုက်စစ်ဖွင့်ကစားတော့မှာဖြစ်ပါတယ်။ ပထမအကျော့အက်စ်ထရာကွင်းမှာ ကစားခဲ့စဉ်က အက်စ်ထရာ တိုက်စစ်မှူးတွေက အချိန်ပြည့်ခြိမ်းခြောက်ကာ ဂိုးရရေး အကြိမ်ကြိမ် ထိုးဖောက်ကြိုးစားနိုင်တာတွေရှိပါတယ်။ အခုပွဲမှာ ဝက်စ်ဟမ်းတို့ အိမ်ကွင်းမှာ ကစားရမှာမို့ ရိုမေးနီးယားကလပ် အက်စ်ထရာကို ကောင်းကောင်းထိန်းချုပ်ကစားပါလိမ့်မယ်။ ဒီပွဲမှာတော့ ဝက်စ်ဟမ်းတို့ကပဲ အနိုင်ရ အောင်ပွဲခံသွားနိုင်ပါတယ်။

စိန့်အီတင်နှင့် ဂျေရူဇလမ်
ဂျေရူဇလမ်ကွင်းမှာ ပထမအကျော့ကစားခဲ့ပေမယ့် စိန့်အီတင်တိုက်စစ်မှူးတွေရဲ့ ထိုးဖောက် ဂိုးသွင်းမှုကို မထိန်းချုပ်နိုင်ခဲ့တဲ့ ဂျေရူဇလမ်အသင်းဟာ အခုပွဲမှာလည်း အနိုင်ရလဒ်ကို မျှော်လင့်လို မရပါဘူး။ စိန့်အီတင်ရဲ့ နည်းဗျူဟာက ဂျေရူဇလမ်တို့ကို ထိရောက်တဲ့ လှမ်းမှီမှုကို အပြည့်အဝမလုပ်နိုင်ပေမယ့်အဆုံးသတ် သေချာမှုအပိုင်းမှာတော့ စိန့်အီတင်တို့က အကောင်းဆုံးပုံစံရှိနေပါတယ်။ ဂျေရူဇလမ်တို့ ဒီပွဲမှာ ယူရိုပါလိဂ်ကို နှုတ်ဆက်ရမယ့်အနေအထားပါပဲ။

ဘိုရီဆော့ဒ်နှင့် အက်စ်တာနာ
အက်စ်တာနာတို့ ပထမအကျော့မှာ နှစ်ပွဲပြတ်နိုင်ခဲ့ရယူထားပါတယ်။ အက်စ်တာနာတိုက်စစ်က ဘိုရီဆော့ဒ်နောက်တန်းကို အကြိမ်ကြိမ် ထိုးဖောက်နိုင်သူတွေဖြစ်ပြီး ဂိုးရရှိအောင်လည်း အဆုံးသတ်သေချာတဲ့သူတွေဖြစ်ပါတယ်။ အခုတလော ခြေစွမ်းပိုင်းအရ ဘိုရီဆော့ဒ်တို့ အတက်အကျရှိနေပေမယ့် နိုင်ပွဲရလိုစိတ်ပြင်းပြနေတာမို့ အက်စ်တာနာကို ဂိုးပြတ်သွင်းအောင်ပွဲခံဖို့အားထုတ်လာပါလိမ့်မယ်။ အကြိုက်ကအက်စ်တာနာဖြစ်ပြီး နောက်တစ်ဆင့်တက်လှမ်းသွားပါလိမ့်မယ်။

စပါတာပရပ်ဂ်နှင့် ဆောင်းဒါးဂျက်
ပထမအကျော့ ဂိုးမရှိသရေပွဲဖြစ်ခဲ့လို့ အခုပွဲမှာတော့ ဒီနှစ် ယူရိုပါလိဂ်အဝေးကွင်း ရှုံးပွဲမရှိသေးတဲ့ ဒီနှစ်မတ်ကလပ်ဆောင်းဒါးဂျက်တို့ ခြေကုန်ထုတ်ပါတော့မယ်။ ဒါပေမယ့် ဆောင်းဒါးဂျက်ရဲ့ တိုက်စစ်၊ ခံစစ်က အားရစရာမရှိတာမို့ စပါတာပရပ်ဂ်တို့ ဒီပွဲမှာ အိမ်ကွင်းအားသာမှုနဲ့ အတူ နောက်တစ်ဆင့်တက်လှမ်းနိုင်ရေး ကြိုးစားပါလိမ့်မယ်။

ဆလိုနီကာနှင့် တီဘီလီစီ
ပထမအကျော့ အဝေးကွင်းဖြစ်ပေမယ့် ဆလိုနီကာတို့ သုံးဂိုးပြတ်သွင်းပြီး နိုင်ပွဲရယူခဲ့ပါတယ်။ ဆလိုနီကာတို့က အခုတလော ကစားတဲ့ပွဲတွေအဖြစ် အက်စ်ထရိုမီတိုစ်အသင်းကို အနိုင်ရခဲ့သလို တီဘီလီစီကိုလည်း အနိုင်ယူထားပါတယ်။ အခုပွဲမှာလည်း ဆလိုနီကာ တိုက်စစ်မှူးတွေရဲ့ သွင်းဂိုးတွေနဲ့အတူ နောက်တစ်ဆင့်ကို တက်လှမ်းသွားမှာပါ။

တီရာနာနှင့် ခရက်နီဒါ
ပထမအကျော့မှာ ခရက်နီဒါတို့ လေးဂိုးပြတ်သွင်းပြီး အောင်ပွဲခံထားခဲ့လို့ အခုပွဲမှာတော့ တီရာနာတို့ အိမ်ကွင်းဆိုင်ပေမယ့် မလွယ်ပါဘူး။ ဆဲလ်ဘတ်တို့ နှစ်ကျော့စလုံး ရှုံးထားပြီး ဆက်တိုက်ရှုံးပွဲတွေဆက်နေတဲ့ တီရာနာတို့ အခုပွဲမှာလည်း နိုင်ပွဲရဖို့ ခက်ခဲကာ ယူရိုပါလိဂ်ကို နှုတ်ဆက်ထွက်ခွာရမယ့် အနေအထားပါပဲ။ ခရက်နီဒါ တိုက်စစ်မှူးတွေဟာ ပွဲတိုင်းဂိုးသွင်းနိုင်ပြီး ဂိုးသွင်းသေချာသူတွေဖြစ်တာကြောင့် အနိုင်ဆိုတာ ခရက်နီဒါတို့အတွက်ပဲ ဖြစ်သွားမှာပါ။

■ မိုးမြင့်လင်းလက် ■

အာဆင်နယ်မှာ နေရာမရတဲ့ ဂျိုးလ်ကင်းဘဲလ် စပို့တင်းသို့ ပြောင်းပြီ

အာဆင်နယ် တောင်ပံတိုက်စစ်မှူးတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဂျိုးလ်ကင်းဘဲလ်ဟာ အာဆင်နယ်ရဲ့ ပထမပွဲထွက်စာရင်းမှာ မပါဝင်ခဲ့တဲ့အတွက် ဝေါ့တူကလပ် စပို့တင်း လစွဲကုန်ကို တစ်ရာသီအငှားစာချုပ်နဲ့ ပြောင်းရွှေ့သွားပြီဖြစ်ပါတယ်။ အသက် ၂၄ နှစ်အရွယ်ရှိ ကင်းဘဲလ်ဟာ လေးနှစ်တာ အငှားချထားခြင်းခံရပြီး လွန်ခဲ့တဲ့နှစ်က အာဆင်နယ်အသင်းမှာ ပြန်လည်ကစားခွင့်ရခဲ့သော်လည်း ပုံမှန်ကစားခွင့်မရဘဲ ဖြစ်ခဲ့ရပါတယ်။ ယခုအခါမှာတော့ ကင်းဘဲလ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ရာသီက ဒုတိယနေရာရခဲ့တဲ့ ဝေါ့တူကလပ်ကို ပြောင်းရွှေ့သွားပြီဖြစ်ပါတယ်။ စပို့တင်း လစွဲကုန်အသင်းဟာ ၂၀၁၂ ခုနှစ် နောက်ပိုင်း ပထမဆုံး ဖလားရဖို့ မျှော်လင့်ထားတဲ့အသင်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဂျိုးလ်ကင်းဘဲလ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ရာသီက အာဆင်နယ်အသင်းနဲ့ ပွဲပေါင်း ၃၀ ပါဝင်ကစားခဲ့ရာမှာ လေးဂိုးသာ သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီအထဲမှာ အစပွဲ ၁၁ ပွဲသာ ပါဝင်ကစားခွင့်ရခဲ့တာမို့ ဆိုလိုပါတယ်။ တိုက်စစ်မှူး ဂျိုးလ်ကင်းဘဲလ်အနေနဲ့ ခြေစွမ်းပြဂိုးသွင်းယူမှု အားနည်းမှုများရှိနေတဲ့အတွက် အငှားချထားခြင်းဖြစ်နိုင်ပါတယ်။

■ ကောင်းမြတ်သူ - စုစည်းသည်။ ■



ဂရိတ်ဝေါရွှေမြေကုမ္ပဏီလီမိတက်

ရယ်ဒီမိတ်အိမ်

များကို စတင်ထုတ်လုပ်ပေးနေပါသည်။

◆ ရယ်ဒီမိတ်အိမ်များကို စိတ်တိုင်းကျ တပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။ ◆ ရယ်ဒီမိတ်အိမ်တွင် မျက်နှာကျက် ၊ ငြိမ်လုံတော ၊ အိမ်ခန်း ၊ ဧည့်ခန်း ၊ ရေချိုးခန်း ၊ ဆန့်ခင်းခန်း ၊ ပိးဖိုခန်းများကို (၂၄ - ၈၀) နှာရီခန့်အတွင်း အပြီးအစီး တပ်ဆင်ပေးပါမည်။ (အဆင်သင့်နေနိုင်ပါသည်)

★ ကိုယ်စားလှယ်ယူလို့သူများ လာရောက်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည် ★



- အမှတ် (၈၅) ၊ ကနောင်မင်းသားကြီးလမ်း ၊ ရွှေလင်းပန်းစက်မှုဇုန် ၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph : 09 250500099, 09 250500088, 09 250500066, 09 73227622, 09 31652227, 09 263442264, 09 785092343
- အမှတ် (၉၇/၉၉) ၊ ၂၂-လမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph : 01 381999, 01 382333, 09 250065716, 09 73048157



ဘာပဲလို့လို့

The YANGONDIRECTORY



ရန်ကုန်လမ်းညွှန်ရဲ့
DIGITAL လောကဆီ ဝင်ရောက်လိုက်ပါ..

www.yangondirectory.com | SALES DIRECT LINE : 09-448001662

အူရီဒူးရဲ့ အတန်ဆုံး အကောင်းဆုံး
စမတ်ဖီးရီးဖုန်းများ

ဆင်းကတ် နှစ်ကတ်သုံး၊ ရှေ့နောက်ကင်မရာ၊ သီချင်း၊ ဗီဒီယိုကင်မရာ၊
Android 5.1 တားရှင်းနဲ့ဖုန်းကို အဆင့်မြင့်မြင့်သုံးစွဲဖို့ အခုပဲရယူလိုက်ရအောင်



Smart Series

၂၀,၀၀၀
ကျပ် မှစတင်၍
တစ်နှစ်အာမခံ



အစိုးရသစ်၏ ပထမရက် (၁၀၀) စတုတ္ထအကြိမ် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကျင်းပ ပြန်ကြားရေး၊ ပညာရေး၊ စီးပွား/ ကူးသန်းနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာနတို့က ရှင်းလင်းပြောကြား

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၃

အစိုးရသစ်၏ ပထမရက် (၁၀၀)ကာလအတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများနှင့်ပတ်သက်သည့် စတုတ္ထအကြိမ် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန စုပေါင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မေးမြန်းချက်များကို ဝန်ကြီးဌာနအလိုက် ကိုယ်စားလှယ်များက ဖြေကြားကြသည်။ (ယာပုံ)

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်က ပထမ ရက် (၁၀၀)ကာလအတွင်း ဝန်ကြီးရုံးအနေဖြင့် အဓိကလုပ်ခဲ့သည်မှာ ကဏ္ဍနှစ်ခုရှိပြီး ယင်းမှာ ဝန်ကြီးဌာနအသီးသီးမှ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူပုဂ္ဂိုလ်များစုဖွဲ့၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းပွဲများပြုလုပ်ခြင်း၊ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူများအား နိုင်ငံတကာမီဒီယာပညာရှင်များနှင့် ပြည်တွင်းမီဒီယာပညာရှင်များပါဝင်သည့် ရက်တိုလေ့ကျင့်မှုအစီအစဉ်များ ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ဝန်ကြီးဌာနအလိုက် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲများပြုလုပ်ခြင်းတို့ ဖြစ်ပါကြောင်း။

မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားကို အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှု ရုပ်သံလွှင့်လှုပ်ငန်း PSB (Public Service Broadcasting) အဖြစ် ပြောင်းလဲနိုင်ရေးအတွက် ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေပြင်ဆင်ရေးဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ Channel Logo နှင့် Main Title တို့ကို Look and Feel ဖြစ်စေရေးအတွက် ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲနိုင်ရေးကို Vizrt Company နှင့် ညှိနှိုင်းရေးဆွဲလျက်ရှိရာ မကြမ်းရရှိပြီး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ *



ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့်အသေးစား၊ အလတ်စားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ချင်းပြည်နယ်အစိုးရ မဟာဗျူဟာလုပ်ငန်းစဉ်များ ချမှတ်ဖော်ဆောင်မည်



သတင်း- မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)၊ ဓာတ်ပုံ- မင်းထက်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၃

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုအနည်းဆုံးဒေသဖြစ်သည့် ချင်းပြည်နယ်ကို ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အသေးစား၊ အလတ်စားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ၂၀၁၆-၂၀၂၀ ငါးနှစ်အတွင်းလုပ်ငန်းစဉ်များ မဟာဗျူဟာ ချမှတ်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ သိရသည်။

“ချင်းပြည်နယ်အနေနဲ့ အခုလိုခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့နဲ့ အသေးစား၊ အလတ်စားလုပ်ငန်းတွေ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့အတွက် လုပ်ငန်းစဉ်တွေချမှတ်တဲ့အခါမှာ အစိုးရ၊ အရပ်ဘက်လူအဖွဲ့အစည်း၊ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ □

ပြည်ပခရီးသည် သွားရောက်မှုအများဆုံးဖြစ်သည့် ချင်းပြည်နယ်၏ နတ်မတောင်ကို တွေ့ရစဉ်

ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဦးသန်းဌေးအား ရွေးချယ်တင်မြှောက်

စာမျက်နှာ-၈

လူဝီစီယားနားရှိ မှန်တိုင်းဒဏ်ခံ အဆောက်အအုံများ၌ ပြည်သူ ၃၀၀၀ ကျော် သောင်တင်နေဆဲဖြစ်

စာမျက်နှာ-၁၀

BEST BANK IN MYANMAR

Awarded By : EUROMONEY